
 

電子交易服務 (申請/ 取消/ 重設密碼) 申請表 (“申請表”) 

Electronic Trading Services (Subscribe/ Cancel/ Reset Password) Application Form (“Application Form”) 

帳戶號碼 

Account Number 
 

日期 

Date 
 

帳戶名稱 

Account Name 
 

聯絡電話 

Contact Number 
 

本人/吾等現申請 / 取消貴公司下述的電子交易服務或重設其交易密碼，請根據本人/吾等下列所述執行有關指示 

I/We hereby subscribe / cancel the Company’s below electronic trading service(s) or reset the related trading password in accordance to the below instruction(s) 

 

請 於 所 需 之 服 務 之 空 格 上 打 勾 

Please put a tick in the box(es) of 

the service(s) required: 

申請 

Subscribe 

取消 

Cancel 

重設密碼 

Reset 

Password 

電子交易服務類別 

Type of electronic trading service(s) 

證劵 Securities 

□ □ □ 網上交易系統 Web Trading System 

□ □ □ 

點金靈系列 Winner Series (月費 / Monthly charge: HK$280) 

(a)點金靈 E-Winner 

(b) i-Winner (i-Phone) 

(c) 網上交易系統 Web Trading System 

期貨 Futures □ □ □ SP Trader 

股票期權 Stock Options □ □ □ SP Trader 

雙重

認證 

2FA 

 
轉換雙重認證設定 

Change of 2FA Setting 

重設編碼 

Resend 

eToken 
使用電子交易服務必須提供電子郵件地址及手機號碼 

E-mail address and mobile number with country code are mandatory for 

eStatements & electronic trading service. e-Token □ 轉用 SMS  □ 

SMS □ 轉用 e-Token   

如欲更改電子郵件地址及/或手機號碼，請填寫更改客戶資料表格。 

For change of email address and/or mobile number, please fill and submit the Form – Change of Customer Information. 

指示生效日期: 

Effective Date: 

 年  月  日 

 year/   month/  day 

(如未註明，以貴公司正式收到及批准該申請表當天起計算) 

(If not specified, will be effective from the date when you have received, accepted 

and approved this Application Form.) 

►申請上述電子交易服務之條款及細則 Terms and Conditions for subscribing the above electronic trading service(s) 

 (1) 元大證券(香港)有限公司(「元大證券(香港)」)及提供相關投資資訊機構會盡力確保香港交易所即時及/或延遲報價及相關投資資訊之準確性及可靠性，但不保證該資料之準確性及可靠性。

 閣下若因根據上述即時及/或延遲報價及相關投資資訊的不準確或遺漏而作出任何決定、行動或不作出行動而蒙受任何損失或損害，元大證券(香港)及提供相關投資資訊機構一概毋須負責。

 Yuanta Securities (Hong Kong) Company Limited (“YSHK”) and other investment-related information providers endeavor to ensure the accuracy and reliability of the real time and/or delayed quotes 

 from the Hong Kong Stock Exchange and related investment information provided, but do not guarantee its accuracy and reliability. YSHK and other investment-related information providers accept no 
 liability for any loss or damage arising from any inaccuracy or omission or from any decision, action or non-action based on or  in reliance upon the foresaid real time and/or delayed quotes and related 
 investment information. 
 (2) 元大證券(香港)將僅就港股即時報價收取費用，收費詳情載於背頁。Fees will be charged for real-time quotes of Hong Kong Stocks only, details are enclosed overleaf. 

 (3) 證劵帳戶、期貨帳戶及股票期權帳戶之電子交易密碼均透過電子郵件方式寄送至客戶留存於元大證券(香港)紀錄之電郵地址，客戶必須提供電郵地址以收取有關密碼。證劵帳戶之電子交易

 密碼驗證會加入手機簡訊驗證碼，客戶必須於元大證券(香港)登記手機號碼以收取手機簡訊驗證碼。Electronic trading password of Securities Account, Futures Account & Stock Options Account will 

 be delivered by email only and sent to the email address you filed with YSHK, you must provide a valid email address to receive the password. Electronic trading password verification of Securities Account 
 is added SMS verification code. You must register a valid mobile phone number with YSHK to receive SMS verification code. 
 (4) 客戶凡透過電子郵件方式收取密碼，必須於認證函寄出 7 天內進行認證，逾期須作重新申請。Should you receive password via email, you must verify your password within 7 days after the delivery 

 of the verification letter, or else you are required to resubmit the Application Form. 
►取消上述電子交易服務之條款及細則 Terms and Conditions for cancelling the above electronic trading service(s) 

 (1) 如欲取消點金靈系列，但保留其網上交易系統服務，請於上文勾選「取消」點金靈系列，並且勾選「申請」網上交易系統。If you cancel Winner Series but want to retain the 

 Web Trading System service, please tick the box “Subscribe” for Web Trading System while ticking the box “Cancel” for Winner Series. 
 (2) 如閣下取消點金靈系列或網上交易系統服務，閣下仍需支付取消服務當月所衍生的服務費。If you cancel Winner Series or Web Trading System service, the fees incurred for 

 the month of cancellation still have to be settled. 
 

本人/吾等已閱讀及同意遵守此申請表所刊載之所有條款及細則。 

I/We have read and agreed to be bound by all the Terms and Conditions contained in this Application Form. 

 

 

 

____________________________________________________________ 

客戶簽署 Client’s Signature(s) 

 請用留存於元大證券(香港)紀錄之簽署式樣 

 Please use signature(s) filed with YSHK 

Note 注意： Please complete in CAPITAL, BLOCK LETTERS, BALL PEN and tick  the appropriate box(es).  

  請用大楷、正楷及鉛子筆填寫，並於適當的方格內加上「」號。 
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